
Zápisnica zo schôdze výboľu a dozoľnej rady SBU Malý Slavkov, zo dňa 03.06.2020

Pľezenčná listina.je neoddelitel'nou súčast'ou tejto zápisnice'

Na Ĺrr'od schôdze pľivítal pľedseda členov a pľedniesol pľogľam

l ' Vyjadľit' sa k ponuke PAT 3 k vecnému bľemenu - ponuka ceny.

2. Vy.jadrenie p' Štefana Kľedatusa - stanovy, zákon o pozemkovom spoločenstve .

3' Žiadosť p. F. Baľtka - uzatvoľenie rrájoľnr'rej zmluvy k pozemku TTP č. p' |255,Lv5l2

l. Po tejto informácii pľistúpil k prvému bodu pľogľamu a uviedol, že k dnešnému dňu

Sme neclostali Žiadnu ponuku, mal úvahu, Že schôdzu zruší, ale pľe ďalšie dva body si to

ľozrrryslel. T'ľetĺ bod pľogľamu je tieŽ dôleŽitý.

Počas ÍýŽclňa zist'oval ako sa spĺávajú subjekty k vecnému bľemenu' je moŽnost': bezplatne,

uľčit'cenu. alebo dat'vypľacovat'znalecký posudok . Po tejto infoľmácii dal priestor na diskusiu

z ktoľej vzišiel návľh, aby sme nič neurýchl'ovali a pokial' nič nenavrhnú, prikloníme sa

k znaleckemu posudku.

2' V ĺlľtrhorn bode jednania dostal pľiestoľ na vyjadľenie p' Štefan Kredatus, člen dozoľnej

ľady, ktoľý oboznámil výboľ, Že s Ing. Zímom, prehodnoti|l zákon, zmluvu o pozemkovom

spoločenstve , naše stanovy ataktĺeŽ zmluvu o založeni pozemkového spoločenstva s právnou

subjektivitou.

Výsledok jedrrania ,,Výboľ môŽe schválit' a predseda podpísat' Žiadost'vecného bľemena ajbez

súhlasu valneho zhľomaŽdenia".

Po tejto irrťoľmácii, dal predseda pľiestoľ na diskusiu. V diskusii zaznelt rôzne názory.

Pľeclse da. nLI ZaveÍ diskusie navľhol p Kľeclatusovi, aby tieto výsledky jednania pľedebatoval

s pľedseclonr clozoľnej ľady Ing. Pavlonr Lizákom a do budúcej schôclze zaujal jasné

statrovisko, lebo tak Sa mu javi, Že momentálne sťr dva.



Čleriovia výboľu, návľh predsedu jednohlasne odsúhlasili.

Predseda po odhlasovaní pokľačoval a pľistúpil k 3 bodu pľogľamu schôdze. Podrobne sa

vyjadľil ako ho p. Fľantišek Baľtko, člen obecného zastupiteľstva oslovil, čo mu navľhol

a výsledok je taký, Že dnes sa môžeme vyjadriť k predloŽenej Žiadosti na uzatvorenie zmluvy

na pľenájom TTP majetku SBU, ktoľá momentálne nie je obhospodaľovaná Lv 5I2 č.p. 1255

TTP o výmere 9 482 m 2. Ná.jomná zmluva na určitý čas od 0I.07 '2020- 3LI2.2023. Cenaza

1 ha.je 35 €' tak ako máme uzavľetú zmluvu z PDP KeŽmarok, nájomná zmluva obsahuje

všetky náleŽitosti podl'a zákona č. 50412003 Z.z,

Po tejto intbľmácii výboľ dopoľučil nájomnú zmluvu uzayÍIeÍ' na l rok akúdý rok ju

obnovovat'. Tento bod vyvolal rozsiahlu diskusiu o vyuŽívaní oľnej pôdy 
' 
TTP , ktorú má PDP

Kež.rnaľok 13 ha _ orná pôda, 13 ha TTP / a 5 ha súkľomných pozemkov TTP, ktoré má p.

Polomčák v pľenájme - Dôvod,'DOTACIA s PPA, nemalá finančná čiastka, či náhodou by

sme . ako pľávnický subjekt SBU nezačali hospodáriť sami.

Názclry: chovat'dobytok, kosiť sami, obec má traktoľ a ...... rôzne iné návľhy

Pľedseda pľeľušil diskusiu, dodal, aby sme uŽ nevymýšľali, je to pekná úvaha do budúcnosti.

Navrhol,, Že.ie potľebné oslovit' také PS, ktoré takúto činnost' uŽ ľobia a poľadiť sa , uľobit'

analý'ztl. Pán Kľedatus Štefarr iniciatívne to bezplatne uľobí.

Na záveľ pľedseda zopakoval' čo sme dnes pľijali' pod'akoval za účast'a dodal, ak bude

pontrka PAT3 a informácia pľedsedu dozoľnej ľady, telefonicky zvolá výbor na ktorom verí,

Že sa určĺ aj teľmín Valného zhromaŽdenla.

Zapísa|: František Bies , Predseda PS-SBU

Dňa. 06.06.2020

r


